
Zápisnica z 15. zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Slivníku,  

konaného dňa 22. mája 2020 vo veľkej sále Kultúrneho domu v Slivníku 

 

Prítomní: 

 

starosta obce: Ing. Ján Michalko            

poslanci OZ: viď príloha k zápisnici – Prezenčná listina 

 

hlavný kontrolór obce -  Ing. František Feďák                                                                                 

                                                                
                                  

Program – podľa pozvánky  

 

 

K bodu: 1. Otvorenie, schválenie programu: 

 

- starosta obce otvoril zasadnutie OZ a privítal prítomných 

- skonštatoval, že z celkového počtu 7 poslancov je prítomných 5 poslancov,  

  čiže OZ je uznášaniaschopné 

- prečítal program a dal o programe hlasovať 

- program bol poslancami schválený 

- starosta prečítal uznesenie – bolo poslancami schválené 

   

K bodu: 2. Voľba návrhovej komisie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice: 

 

 návrhová komisia v zložení – Janette Mackaničová, Ing. Rudolf Meško – komisia bola 

jednomyseľne schválená 

 za zapisovateľku starosta určil Máriu Topolčányiovú, administratívnu pracovníčku  

Obce Slivník  

 overovatelia zápisnice: Ignác Kotos a Milan Novák  

 starosta obce prečítal uznesenie – poslanci OZ ho schválili  

 

K bodu: 3. Kontrola uznesení a správa o činnosti OÚ od predchádzajúceho zasadnutia OZ: 

 

 starosta obce prečítal správu o činnosti OÚ od predchádzajúceho zasadnutia OZ  

/viď príloha/ 

 na záver k tomuto bodu starosta obce prečítal uznesenie, ktoré bolo poslancami OZ 

schválené 

 

K bodu: 4. Správa hlavného kontrolóra k podnetu p. poslankyne: 

 

 starosta obce vyzval hl. kontrolóra obce Ing. Feďáka, aby sa vyjadril k tomuto bodu 

 kontrola odmeňovania poslancov OZ v roku 2019: 

 k odmeňovaniu poslancov OZ v roku 2019 - podkladom boli prezenčné listiny  

zo zasadnutí OZ, výplatné listiny, výplatné pásky, výdavkový pokladničný doklad – 

poslankyňa Mackaničová sa vyjadrila, že hl. kontrolór má zlé podklady  

a pýtala sa zapisovateľky, či obci sedí účtovníctvo – zapisovateľka odpovedala,  

že áno 

 výška odmeňovania poslancov OZ je =40,- € - podkladom pre odmenu  

sú prezenčné listiny zo zasadnutí OZ, čo sa týka prejednávaného bodu – v roku 2019  



bolo 10 zasadnutí OZ, z toho 8 riadnych zasadnutí, pri ktorých bola odmena vo výške 

=40,- € a 2 mimoriadne zasadnutia OZ, a to:  v dňoch – 16. 09. 2019 – starosta obce 

určil výšku  =10,- € a 27. 12. 2019 – starosta určil výšku odmeny = 20,- € 

 podľa § 2 ods. 1 zásad o odmeňovaní poslancov OZ je výška 40,- €/1 zasadnutie  

bez rozdielu, ako dlho zasadnutie OZ trvá a takisto aj bez rozdielu na to, či ide o riadne 

alebo mimoriadne zasadnutie OZ 

 hl. kontrolór navrhol prepracovať a doplniť zásady odmeňovania – upraviť výšku 

odmeny – odmeňovanie závisí napr. aj od aktivity poslancov na zasadnutí OZ   

 starosta obce poďakoval hl. kontrolórovi za správu a vyzval poslancov OZ,  

aby sa k tomuto vyjadrili 

 poslankyňa Janette Mackaničová mala námietku k odmene neb. poslanca OZ  

p. Albína Horňáka – na základe čoho bola vyplatená odmena neb. poslanca Horňáka 

poslancovi Milanovi Novákovi – bola toho názoru, že spomínaná odmena sa mala 

vyplatiť manželke nebohého poslanca na základe napr. dohody, resp. tá odmena mala 

byť tiež predmetom dedičského konania po nebohom 

 poslankyni Mackaničovej bolo vysvetlené, že spomínaná odmena bola vyplatená   

Milanovi Novákovi preto, aby sa obec vyhla zbytočnému papierovaniu, manželka  

neb. poslanca Horňáka už mala vyplatenú odmenu 

 ďalej poslankyňa Mackaničová navrhla, aby výška odmeny zostala taká,  

aká bola doteraz – poslanci OZ stratia nárok na odmenu iba v tom prípade,  

ak by OZ nebolo uznášaniaschopné 

 starosta obce vzal tento návrh na vedomie 

 poslanec Novák mal návrh – aby sa postupovalo tak, aby to bolo nespochybniteľné 

 starosta vyzval aj ostatných poslancov, aby sa k tomuto bodu vyjadrili: 

 poslanec Novák – prispôsobí sa 

 poslankyňa Mackaničová – buď sa vzdať v prospech obce, alebo určiť výšku  

na 1,- euro/1 zasadnutie OZ /podľa nej bol porušený zákon – konfrontovala  

      to aj so starostom obce/ 

 poslanec Ignác Kotos sa k tomuto bodu vyjadril v zmysle, aby starosta aj poslanci 

mali plat, resp. odmenu, podľa zákona  

 poslanec Ing. Meško navrhuje doplatiť poslancom zvyšok odmien 

 poslanci OZ zobrali na vedomie správu hlavného kontrolóra a navrhujú doplatiť odmeny 

za mimoriadne zasadnutia OZ zo dňa 16. 09. 2019 a 27. 12. 2019 

 za hlasovali 4 poslanci, 1 poslanec sa zdržal 

 

K bodu: 5. Doplnenie člena do komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcie   

   verejných funkcionárov: 
 

 starosta obce informoval, že do 30. 04. 2020 mal podať majetkové priznanie – on tak aj 

urobil a do 30. 04. 2020 podal majetkové priznanie 

 komisia by mala mať minimálne 3 členov – z každej zastúpenej politickej strany,  

ako aj z nezávislých kandidátov – predtým boli členmi komisie –  

- za Kresťanskodemokratické hnutie Janette Mackaničová, za Slovenskú národnú stranu 

Matej Kotos a z nezávislých neb. poslanec Albín Horňák, ktorý bol aj predsedom 

spomínanej komisie – keďže p. Horňák zomrel, bolo potrebné vybrať ďalšieho člena 

komisie, ktorým podľa výsledkov posledných volieb z roku 2018 je Miloš Ferko,  

ako ďalší postupujúci poslanec, za stranu Spolu – občianska demokracia a starosta obce 

vyzval nezávislých poslancov, aby si spomedzi seba vybrali jedného poslanca  

a zároveň povedal, aby si spomedzi štyroch členov komisie vybrali aj predsedu komisie 

 poslanec Milan Novák navrhol z nezávislých poslanca Ing. Rudolfa Meška – zároveň  

ho navrhol aj za predsedu komisie 



 poslankyňa Mackaničová mala námietku, že spomínaná komisia sa vyberá neskoro 

 starosta obce vyzval poslancov, aby hlasovali 

 poslanci OZ zobrali na vedomie doplnenie členov Miloša Ferka a Ing. Rudolfa Meška  

a za predsedu zvolili Ing. Rudolfa Meška – 5 poslancov OZ bolo za 

 

K bodu: 6. Likvidácia starého hasičského auta /KAROSY/: 

 

 starosta informoval poslancov, že sa predmetné hasičské auto značky KAROSA 

nachádza na Ketelskej ulici – obec dostala hasičské auto z Ministerstva vnútra SR 

 starosta obce zároveň informoval poslancov, že na polícii, kde sa bol osobne informovať, 

mu povedali, že najlepšie je dať spomínané auto zošrotovať – pri predaji na náhradné 

diely totiž vzniká riziko, že niekto by mohol auto spojazdniť, čo by predstavovalo 

problém, keďže auto je z Ministerstva vnútra SR 

 ako najlepšiu možnosť vidí dať ho zošrotovať a vyradiť z evidencie polície 

 starosta vyzval poslancov OZ, aby sa k tomuto vyjadrili 

 poslanec Miloš Onder sa vyjadril, že pri výkupe starých áut sa vyžaduje doklad  

o šrotovnom – bolo by dobré odniesť ten doklad na políciu a do poznámky   

na príslušnom dopravnom inšpektoráte uviesť, že auto už funkčné nebude 

 poslanec Novák navrhol, aby sa zistilo, aký je postup – rám by sa však nemal použiť,  

len agregát  

 poslanec Onder mal otázku, či obec vôbec môže disponovať a týmto autom,  

keďže je z Ministerstva vnútra SR – starosta obce ho informoval, že môže 

 je potrebné urobiť záznam, aby bola obec krytá v prípade, že sa auto predá  

na náhradné diely – ak niekto poruší túto podmienku, aby za to niesla zodpovednosť 

osoba, ktorá tie náhradné diely použije na iné účely 

 poslanec Onder navrhuje stiahnuť z internetu zmluvu na predaj náhradných dielov  

 poslanec Onder informoval, že na internete sú bežne takéto hasičské autá na predaj,  

ale v tých ponukách je uvedené, že len na náhradné diely 

 hl. kontrolór navrhuje zistiť ceny, ak budú nižšie ceny šrotovného, auto predať  

na náhradné diely 

 starosta k tomuto bodu prečítal uznesenie, aby sa teda hasičské auto predalo na náhradné 

diely – poslanec Novák navrhuje dať do poznámky, že rám sa nemôže predať 

 za bolo 5 poslancov, uznesenie bolo jednomyseľne schválené 

 

K bodu: 7. Prerokovanie vývozu TKO /počty kuka-nádob pre domácnosť/: 

 

 starosta obce informoval o tom, že sa nenašla informácia o tom, že by bola  

1 kuka-nádoba pre 4 ľudí v domácnosti 

 starosta obce je za to, aby sa čo najviac separovalo – v obci sa vyváža veľké množstvo 

kuka-nádob – je potrebné obmedziť ich počet a dať to aj do návrhu na VZN –  

1 kuka-nádoba pre 4 ľudí, 2 kuka-nádoby pre 5 – 7 ľudí, 3 kuka-nádoby pre 8 – 10 ľudí  

a 4 kuka-nádoby pre domácnosť nad 10 členov 

 starosta informoval aj o vývoze kuka-nádob napr. v susednej obci, ako sa vynáša TKO 

tam 

 ďalej starosta obce informoval o výške faktúry za vývoz TKO a poplatku za TKO 

 starosta obce vyzval poslancov OZ, aby sa k tomu vyjadrili 

 poslanec Novák povedal, aby sa vyjadril starosta obce, on vie presnejšie cenu za vývoz 

TKO – starosta navrhuje znížiť cenu za vývoz TKO tým, že sa zníži aj počet vyvážaných 

kuka-nádob  

 poslanec Novák povedal, že v obci by mala byť disciplína a kontrola vývozu – 

eliminovať vynášanie smetí za záhrady 



 starosta obce navrhuje urobiť VZN o počte kuka-nádob na počty osôb v domácnostiach 

 hl. kontrolór informoval, ako je to s počtom kuka-nádob v iných obciach, zároveň  

však konštatoval, že každá obec je iná – vývoz TKO závisí od rôznych faktorov  

– napr. každá obec má iný počet obyvateľov, iné možnosti, kapacity a podobne 

 poslanec Milan Novák navrhol nasledovné počty: 1 kuka-nádoba pre 4 ľudí,  

2 kuka-nádoby pre 5 – 8 ľudí, 3 kuka-nádoby pre 9 – 12 ľudí, 4 kuka-nádoby  

nad 12 členov v domácnosti 

 starosta obce prečítal uznesenie o počte kuka-nádob pre domácnosť a zároveň  

doporučuje vyhotoviť dodatok k VZN o nakladaní s odpadmi 

 starosta obce dal o danej problematike hlasovať – za bolo 5 poslancov OZ 

 

K bodu: 8. Rôzne: 

 

 informácia o podielových daniach: 

 

 starosta obce informoval o tom, že z dôvodu prebiehajúcej pandémie vírusu  

COVID-19 sa znížia podielové dane o 16.547,- € - na nasledujúcom zasadnutí OZ 

bude potrebné prijať opatrenie – starosta obce vyzval hlavného kontrolóra,  

aby sa bežné výdavky obce znížili o vyššie spomínanú sumu 

 OZ zobralo na vedomie informáciu o podielových daniach – pri hlasovaní  

bolo za 5 poslancov OZ 

 

 „Obecný deň“: 

 

- starosta obce informoval, že Obecný deň bol naplánovaný na deň 28. jún 2020,  

avšak z dôvodu pretrvávajúcej pandémie starosta obce navrhuje, aby sa Obecný deň 

nekonal 

 poslanec Novák povedal, že sa to občanom vynahradí inokedy 

 poslanec Ing. Meško informoval, že sa ešte čaká na nárast prípadov na COVID-19 

 starosta obce prečítal uznesenie, v ktorom poslanci OZ berú na vedomie informáciu 

o Obecnom dni a zároveň sa Obecný deň ruší – z dôvodu COVID-19 –  

nie sú povolené verejné akcie s veľkým počtom ľudí 

 za bolo 5 poslancov 

 

K bodu: 9. Diskusia: 

 

 starosta obce sa informoval u poslanca Ing. Meška, ako je to s § 10 – či a kedy nastúpia 

pracovníci podľa § 10 -  poslanec Ing. Meško povedal, že zatiaľ to nie je schválené – 

zatiaľ sa od  01. 06. 2020 spúšťa činnosť absolventskej a dobrovoľníckej praxe 

 poslankyňa Mackaničová mala námietku ohľadom kosenia obecných pozemkov 

maloletým chlapcom, že dotyčný neprestal kosiť, aj keď okolo neho prechádzali autá  

a na Kalšanskej ulici jeden kamienok ťukol do čelného skla menovanej poslankyne, 

ktorá taktiež konštatovala, že síce sa nič nestalo, ale je potrebné poučiť maloletého  

o bezpečnosti pri práci – k tomu sa starosta vyjadril, že ten maloletý je jeho mladší syn  

a starosta obce si to berie na plnú zodpovednosť 

 ďalej sa poslankyňa Mackaničová informovala, ako je to s výberovým konaním  

na riaditeľku MŠ – starosta obce odpovedal, že z dôvodu COVID-19 škola riadne 

nefungovala, ale od 01. 06. 2020 bude aj táto problematika aktuálna – k tomu  

sa poslankyňa vyjadrila, že je to neskoro 

 poslankyňa Mackaničová sa ďalej informovala, kedy sa bude upravovať webová stránka, 

načo starosta obce zareagoval s tým, že otázka novej webovej stránky nie je nateraz 



aktuálna, keďže nová stránka by stála okolo 800,- € - 1.000,- € a keďže obci budú 

znížené podielové dane, tak túto problematiku teraz nie je potrebné riešiť – zároveň  

sa poslankyne opýtal, či novú stránku bude spravovať ona – načo ona zareagovala,  

že starosta sám povedal, že peniaze nie sú, ale pre ňu či by našiel – starosta odpovedal, 

že pre ňu určite 

 poslankyňa Mackaničová sa ďalej informovala, ako obec pokročila s výstavbou 

verejného osvetlenia na Cintorínskej ulici a že občan J. P. sa pýta, či by nebolo možné 

potiahnuť verejné osvetlenie na Birčianskej ulici aj ďalej ako len pri dome občana J. P. - 

napr. až po tabuľu obce Slivník na Birčianskej ulici 

 poslankyňa Mackaničová povedala, že občan Š. J. sa vyjadril že by nemal byť problém 

postaviť pár stĺpov na Cintorínskej ulici 

 poslanec Onder sa k tomu vyjadril v zmysle, že sa o tom zhováral s občanom M. S., 

ktorý by vedel zabezpečiť stĺpy verejného osvetlenia – tie je však potrebné zabetónovať 

– je potrebné zistiť čo najlepšiu cenu 

 poslankyňa Mackaničová sa pýtala, ako je to s nástupom detí do materskej a základnej 

školy od 01. 06. 2020 po uvoľnení opatrení z dôvodu COVID-19 - starosta obce  

sa vyjadril, že do materskej školy by nastúpilo 10 detí a do základnej tiež tak 

 

K bodu: 10. Záver: 

 

- záver rokovania OZ previedol starosta obce a poďakoval prítomným za účasť a aktivitu 

- rokovanie OZ bolo ukončené o 20:15 hod. 

 

                       

Zapisovateľ: 

 

Mária Topolčányiová  __________________________ 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ignác Kotos __________________________    

 

Milan Novák __________________________                                                                                           

                              

 

V Slivníku dňa 22. mája 2020 

 

Ing. Ján Michalko 

     starosta obce 

 


